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Pani

Katarzyna Wachowska

Radna Rady Miejskiej 

w Łodzi

Odpowiadając na interpelację Pani Radnej z dnia 10 stycznia 2022 r. 

w sprawie możliwości zwiększenia liczby „Różowych skrzyneczek”, uprzejmie 

informuję, iż część jednostek oświatowych prowadzonych przez Miasto jest już 

w nie wyposażona, a władze Miasta podejmują działania zmierzające 

do sukcesywnego włączania do udziału w akcji kolejnych szkół i placówek 

oświatowych. 

W trosce o dobro łódzkiej młodzieży, Miasto Łódź będzie wspierało 

działania zmierzające do szerzenia wiedzy z zakresu edukacji i profilaktyki 

zdrowotnej m.in. poprzez rozszerzanie akcji  „Różowych skrzyneczek” na terenie 

łódzkich szkół.

/-/ Joanna SKRZYDLEWSKA
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